
Kirkeudvalget

Til: Kirkeministeren

Dato: 13. januar 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KIU alm. del

Spørgsmål 27
Kan ministeren oplyse, hvor mange der er blevet uddannet som præster igennem §1a-
ordningen samt §2-ordningen siden deres indførsel? Hvis muligt, bedes ministeren også 
oplyse, hvilken baggrund de optagne har haft.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carl Andersen (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på carl.andersen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Espersen
formand
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